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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvor mange procent reduceres afgiftsbetalingen hos Apples datacenter ved at benytte en 

model med varmepumpe og nyttiggørelse af varmen som fjernvarme i forhold til en mo-

del uden varmepumpe, og hvad er statens samlede årlige afgiftstab herved? 

 

Svar 

Jeg er ikke bekendt med Apples beregninger over, hvor store besparelser, herunder af-

giftsbesparelser, virksomheden vil kunne opnå ved brug af en varmepumpe og nyttiggø-

relse af varmen som fjernvarme. Derudover er det min holdning, at det principielt er 

forkert at videregive oplysninger, der kan henføres til en bestemt virksomhed, og som 

vedrører den pågældendes økonomiske forhold.   
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